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Begin dit jaar beloog ze het parlement, door valse en lagere cijfers van het gebruik 
van methylphenidaat (ADHD-medicatie) over te maken.

Terwijl tussen 1995 en 2003 die cijfers wel bekend werden, die door de 
farmaceutische inspectie jaarlijks tot op de milligram berekend worden, omdat 
methylphenidaat onder de opiumwetgeving valt, in alle landen van de wereld.

Sinds de corruptie rond het vergoedbaar maken door de ziekteverzekering in 
2004, weigeren de ministers van Volksgezondheid voortaan nog die cijfers van de 
farmaceutische inspectie te verspreiden.

De situatie is zodanig uit de hand gelopen, dat anders maatregelen moesten 
genomen worden, vandaar … embargo op de cijfers die weergeven hoe de 
maatschappij en vooral de jeugd gedrogeerd worden.

Methylphenidaat is op (moleculair)gewichtsbasis ongeveer 30% actiever dan 
zuivere cocaïne en tot nu toonde nog niemand uit het medisch establishment aan 
op welke manier die stof werkt.

Wat men er vroeger over wist, raakte om commerciële redenen in de vergeethoek, 
volgens de medische wetenschap van vandaag is het werkingsmechanisme 
onbekend.

Net zoals de werkelijke onthutsende cijfers over het verbruik ervan.

Vandaar dat de Minister liegt , of toch minstens de waarheid zeer verdraait.

Vanaf 2004 staat een ban op de officiële cijfers.



Geachte Heer, 

Zoals deze cijfers vanuit onze dienst "verdovende middelen en psychotropen"  
komen, stuur ik uw vraag aan mijn collega B. Vandenbosch bij deze dienst. 
Persoonlijk ben ik niet zeker dat mijn collega al over deze cijfers beschikt  op dit 
moment van het jaar. 

Contact: Apotheker Bernard Vandenbosch 
bernard.vandenbosch@health.fgov.be  
Tel: 02/210.49.28 

Hoogachtend, 

Alain DENIS 

-----Message d'origine----- 
De : Fernand Haesbrouck [mailto:fernand@haesbrouck.be] 
Envoyé : Wednesday, February 02, 2005 3:35 PM 
À : Denis Alain 
Objet : verbruik methylfenidaat 2004 

Beste, 
Verleden jaar mocht ik van U de cijfers betreffende het verbruik van methylfenidaat 
in 2003 ontvangen. 
Zou het mogelijk zijn, om mij deze keer de cijfers van het verbruik in 2004 te willen 
opsturen? 
Dank bij voorbaat. 

Apotheker Fernand Haesbrouck 
fernand@haesbrouck.be 

From: Vandenbosch Bernard [mailto:Bernard.Vandenbosch@health.fgov.be] 
Sent: maandag 25 april 2005 8:20 
To: fernand@haesbrouck.be 
Subject: RE: verbruik methylfenidaat 2004 
Die zijn nog niet beschikbaar. B. VANDENBOSCH 
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> -----Message d'origine----- 
> De: Fernand Haesbrouck [SMTP:fernand@haesbrouck.be] 
> Date: zondag 24 april 2005 9:29 
> À: Vandenbosch Bernard 
> Objet: FW: verbruik methylfenidaat 2004 
> 
> 
> Beste , 
> ik ontving enkele maanden geleden Uw emailadres van Alain Denis, in 
> verband 
> met de cijfers over het verbruik in 2004 van methylfenidaat. 
> Zijn die cijfers nu al beschikbaar ? 
> Dank bij voorbaat, 
> 
> Apotheker Fernand Haesbrouck 
> fernand@haesbrouck.be  

---------------------------------------------------

De gegevens moeten via de Minister aangevraagd worden 
A. U. B. D. U. 

B. VANDENBOSCH 
-----Message d'origine----- 
De: Fernand Haesbrouck [SMTP:fernand@haesbrouck.be] 
Date: maandag 5 september 2005 23:57 
À: Vandenbosch Bernard 
Objet: RE: verbruik methylfenidaat 2004 

Beste, 
mag ik nogmaals vragen om mij het verbruik van methylfenidaat in 2004 te 
willen doorsturen? 
Dank bij voorbaat, 

Fernand Haesbrouck 
fernand@haesbrouck.be  
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Tot hier de betreffende boodschappen met de diensten van de Overheid.

Begin dit jaar stoorde ik mij al, toen de Minister veel te lage cijfers aan het 
Parlement meedeelde.
Daarop lichtte ik enkele leden van dat Parlement in, op welke manier ze 
bedrogen werden.

Een parlementslid werd toen onder druk gezet door de minister om mij te 
melden, dat die cijfers wel de juiste waren.

Nu, enkele maanden later, komen nieuwe cijfers.
Waren die eerste cijfers, dan toch niet juist ?

En hier dan de nieuwe 'meer juiste' cijfers van de minister.

In 2006 zou 164973 g verbruikt zijn en in 2007: 220053 g.
In 2004 waren 6007 'zieken' behandeld voor ADHD en in 2007 bijna vier 
keer zoveel : 23251.

Dit lijkt veel , zoveel zelfs om er even een 10-tal seconden over 
verwonderd te zijn.

Maar hoe redeneer ik?

De cijfers van de farmaceutische inspectie over methylphenidaat uit 
2004,2005,2006 en 2007 worden om duistere redenen niet bekend 
gemaakt.

Maar wat weten we, aan de hand van de oude en de nieuwe informatie?

Stel dat de nieuwe info de juiste zou zijn.

Van 2001 naar 2002 was er een stijging met 49,42%  ( 57346 g->85690 g)
Van 2002 naar 2003 een stijging van 46,65% (85690 g->125672 g).



Stel dat met het vergoedbaar maken van die ADHD-medicatie (niettegenstaande 
de realiteit, die door andere parameters wordt aangegeven), geen grotere 
stijging zou waar te nemen geweest zijn tegenover de vorige jaren en in 2004 
het verbruik alleen 'maar' met 46,65% zou gestegen zijn, dan bekomt men een 
minimaal verbruik van 184298 g.

En dit om 6007 ADHD-patiënten te behandelen volgens de echte en juiste cijfers 
die de minister aan het Parlement toch prijsgeeft.

Wat de minister erbij vertelde,is dat in 2007, 23251 ADHD-patiënten ziek zijn en 
vandaar ook een behandeling genieten.

Een eenvoudige regel van drie toepassen en dan bekomt men een verbruik van 
methylphenidaat in 2007 van maar liefst: 713353 g.

En niet de 220053 g, die de minister al heel veel vindt.

De laatste tijd raakt bekend dat chronisch gebruik van die amfetamine en 
cocaïne-doping neuronen verwoest, bloedvaten doet dichtklappen, het 
hongergevoel remt, hersencellen van geen zuurstof meer voorziet en doet 
afsterven en onder meer ook daardoor botontkalking en Alzheimer kunnen 
veroorzaken.

En dat als voorzorg, eigenlijk ernstige maatregelen zouden moeten genomen 
worden.

Maar uit de sussende verklaringen, of de leugens van de minister kan men 
besluiten, dat er niets aan de hand zou zijn, en vooral … geen maatregelen 
treffen.
Tout va très bien, Madame la Marquise.

Men weet nu al, dat veertigers na ongeveer 20 jaar chronisch gedrogeerd te zijn 
met de amfetaminewerking van de SSRI's, worden opgenomen met een 
“zogenoemde vroege Alzheimer”.

Hoe oud zullen de kleuters van 5 of 6 jaar zijn, als ze gedurende ook 20 jaar hun 
hersencellen hebben laten verwoesten door stoffen waarvan men de werking als 
onbekend heeft uitgeroepen, simpelweg omdat men de echte werking ervan niet 
DURFDE op de bijsluiters plaatsen?



En waarom men dan maar sprookjes over stoffetjestekorten heeft uitgevonden, die 
men alleen maar zou vermoed hebben, en die bovendien tot nu toe, nog niemand 
heeft kunnen aantonen.

In de Senaat benadrukt de minister dat er nu meer aandacht is voor fenomenen 
als  ADHD en psychoses.
Maar weet de minister dan niet dat ADHD nu juist behandeld wordt, door met hoge 
doseringen psychotica, dwangmatig psychotisch te maken?

En dat de psychoses die op die manier ontstaan een bijwerking zijn en precies 
medisch aangewezen zijn om het beoogde pedagogisch comfort te verzekeren.

Dit is het overzicht, na wat ik hier probeerde uit te leggen.



Toemaatje over hoe men ADHD-ers en depressieven drogeert en het niet 
wil geweten hebben.

Zaak Kim DG: kaartenhuis psychiatrie op het spel.

Een cordon van vijf gerechtspsychiaters is aangesteld om te verhinderen dat 
enkele fantoomdogmas’s, die de psychiatrie als medisch icoon overeind moeten 
houden, zullen sneuvelen.

Al is het zonneklaar welke stemmen van bovennatuurlijke krachten de jongen 
hebben gedwongen zijn missie te volbrengen, een simpele scholing en kennis van 
de chemicaliën waarmee gedragsdokters goochelen in hun tovenarij, is ze 
vreemd.

En juist die kennis en die scholing is vereist als sleutel voor het probleem.

Vraag is daarbij of het kleine peloton zal volstaan om met nieuwe fabeltjes de 
reeds bekende verhaaltjes van die medische kunsten overeind te houden.

Alvast een meesterlijke zet van het gerechtelijk apparaat om marionetten van de 
farmaceutische scheikunde te dwingen een nieuwe kaart te leggen bovenop de 
piramide van het gevestigde aanzien.

Tenzij, natuurlijk… medische dossiers zullen verloren zijn gegaan als deus ex 
machina, zoals ook in de zaak Lhermitte een verrassend document uiteindelijk als 
bliksemafleider heeft gediend om het kaartenhuis van de psychiatrie even 
overeind te houden.

Al gok ik op een nieuw fabeltje, want bovennatuurlijke stemmen die beginnen 
spreken, die beginnen dwingen, die een gedrag beginnen sturen van een persoon 
wanneer die chemisch wordt behandeld om daar helemaal vrij van te zijn, dat kan 
alleen maar wanneer tegelijk met die chemicaliën ook bovennatuurlijke krachten 
en stemmen zijn toegediend, door artsen gespecialiseerd in gedrag.

De farmaceutische industrie staat bovendien garant dat de producten, die men 
slijt, alleen maar gecontroleerde chemie bevatten en zeker geen stemmen of 
tovenarij waarmee artsen patiënten willen genezen.

Benieuwd hoe men die tovertruc aan het parket zal verkopen.
Er komen immers nog zaken, waar medische deskundigen het nieuwe fabeltje 
zullen nodig hebben om een soort establishment overeind te houden.

Apotheker Fernand Haesbrouck, 15 mei 2009
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